
Rondvraag voor de Commissie MO van 11 maart 2024

Inmiddels heeft uw College getracht uitvoering te geven aan de motie om het 

perceel grond bij de Naaldhorst wat eigendom is van de gemeente, aan te 

wenden voor een initiatief inzake groepswonen. 

Wij begrijpen dat de zaak nu toch weer stagneert omdat het College wil 

afwachten of Pieter van Foreest toch niet een deel van de gemeentegrond nodig 

heeft, ondanks het feit dat er nu een plan van Pieter van Foreest ligt waar het 

deel van de gemeente niet nodig zou zijn. Dat betekent dat er weer afgewacht 

moet worden en wel 6 tot 12 maanden, terwijl Pieter van Foreest eerder al heeft 

aangekondigd niet vóór 2027 een start te maken met de bouw. 

Dat laatste was nou net de reden om het initiatief te nemen om de 

gemeentegrond wel nu al zinvol te gaan gebruiken. Het moge duidelijk zijn dat 

Pieter van Foreest de oude Naaldhorst al vanaf 2015 leeg heeft staan en dat zal 

voorlopig ook niet veranderen, uitgaande van de bekende plannen van Pieter van 

Foreest.

Het is de bedoeling van de motie om nou net de bouw van woningen op het 

perceel van de gemeente te bespoedigen. Dat lijkt nu niet te gaan lukken en dat 

is niet conform de wens van de motie.

Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bekend met vorenstaande gang van zaken?
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2. Is het College bereid om direct uitvoering te geven aan de motie, dat wil 

zeggen onvoorwaardelijk mee te werken aan een initiatief van Woongroep 

Naaldwijk, daarbij loslatend de plannen van Pieter van Foreest, welke 

plannen ook zonder het perceel van de gemeente kunnen worden 

gerealiseerd en op dit moment volgens het plan wat Pieter van Foreest 

blijkbaar heeft aangeleverd, ook zullen worden gerealiseerd zonder over 

het perceel van de gemeente te beschikken?
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